

中央研究院歷史語言研究所集刊

訂閱單

訂閱期間及費用*		寄送方式	一期	一年	二年
臺灣地區		掛號	NT\$380	NT\$1500	NT\$3000
亞太地區		航空掛號	US\$64	US\$114	US\$180
歐美非地區		航空掛號	US\$66	US\$123	US\$199
付款方式	支票或匯票	<ul style="list-style-type: none"> 抬頭：中央研究院歷史語言研究所 請將支票或匯票連同訂閱單寄至： 臺北市南港區 11529 研究院路二段 130 號 中央研究院歷史語言研究所事務室出版品管理人收 			
	匯款	<ul style="list-style-type: none"> 帳戶名稱：中央研究院－歷史所 318 專戶 銀行：臺灣土地銀行南港分行（銀行代碼 0050049） 帳號：004056030340 匯款後請在訂閱單註明匯款人及日期，電郵 publish@asihp.net； 或寄：臺北市南港區 11529 研究院路二段 130 號 中央研究院歷史語言研究所事務室出版品管理人收 			

訂戶資訊 新訂戶 續訂戶

姓名：_____ 電話：_____ E-mail: _____

地址：_____

付款方式： 支票 匯票 匯款（匯款人：_____，匯款日期：_____）訂閱期間： 一期 一年 二年，始於 _____寄送資訊 同上

姓名：_____

寄送地址：_____

* 本刊一年出版四期，分別於三月、六月、九月、十二月出刊。每期定價新臺幣 300 元。

臺灣地區訂閱費含郵資，其他地區訂閱費含郵資與匯兌手續費。

訂閱費可能隨年調整，調整前將在本刊公告。

訂閱相關問題請電洽：886-2-2782-9555 轉分機 246；或電郵 publish@asihp.net。

Bulletin of the Institute of History and Philology

Subscription Order Form

Pricing and Plans*		delivery method	one issue	one year	two years
Taiwan		registered mail	NT\$380	NT\$1500	NT\$3000
Asia and Oceania		registered airmail	US\$64	US\$114	US\$180
America, Europe and Africa		registered airmail	US\$66	US\$123	US\$199
Payment Methods	cheque or money order	<ul style="list-style-type: none"> Cheque or money order should be made payable to: Institute of History and Philology, Academia Sinica Please send this <u>subscription order form</u> and cheque/money order to: Publishing Administrative Assistant, General Affairs Office, Institute of History and Philology, Academia Sinica, Taipei 11529, Taiwan 			
	remittance	<ul style="list-style-type: none"> Bene Name: Institute of History and Philology Academia Sinica Bank Name: Land Bank of Taiwan Nankang Branch Bank Address: No.364, Sec 1, Nankang Rd., Nankang District, Taipei City 11579, Taiwan Account No.: 004056030340 Swift Code: LBOTTWTP004 Please email this <u>subscription order form</u> to: publish@asihp.net 			

Subscriber Information

 new subscriber renewal

Name: _____ Tel: _____ E-mail: _____

Address: _____

 Payment Method: cheque money order remittance (remitter: _____, date: _____)

 Subscription Length: one issue one year two years; commence on _____

Delivery Information

 same as above

Name: _____

Address: _____

* We publish four issues per year (March, June, September and December).

The cost of each issue is NT\$300. For subscriptions in Taiwan, the price includes postage. For all the other regions, the subscription price includes postage and bank charges.

Rates may be subject to change annually, and such announcement will be made in the issue published prior to the proposed change.

If you have any further questions, please email to: publish@asihp.net.